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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over de
toepassing van de «pigsleeper» en
het verdoofd castreren van biggetjes
(Ingezonden 29 december 2009)

1
Is het u bekend dat vele
varkenshouders afzien van het
verdoven van biggetjes met CO2
voordat ze gecastreerd worden? Kunt
u uiteenzetten hoeveel
varkenshouders hier momenteel wel
gebruik van maken?1

2
Kunt u uiteenzetten welke redenen
varkenshouders hebben om af te zien
van verdoven vóór castratie?

3
Is het waar dat deze
verdovingsmethode alleen in
Nederland wordt gebruikt? Zo ja,
weet u waarom deze methode in
andere landen niet wordt toegepast
c.q. toegestaan?

4
Is het u bekend dat deze jonge dieren
minstens zo veel last ondervinden
van verdoofd castreren als ze
ondervinden van onverdoofd
castreren?

5
Is het u bekend dat in Duitsland
biggetjes na deze behandeling

pijnstillers toegediend krijgen? Kunt u
uiteenzetten waarom dit in Nederland
niet gebeurt?

6
Kunt u alsnog2 ingaan op het
standpunt van de Association of
Veterinary Anaesthetists (AVA) over
de Nederlandse wijze van verdoven,
verwoord door de Nederlandse
vertegenwoordiger en anesthesist
Hans Nieuwendijk namelijk ««Het
propageren van deze methodiek van
castratie als «overgang» naar een
compleet castratieverbod is naar mijn
mening in het geheel niet in het
belang van het dierenwelzijn. In
tegendeel: het verdovende effect
ervan werkt hooguit op het geweten
van dierenartsen, varkenshouders en
consumenten?» Wat is uw reactie
hierop? Kent u de conclusie die de
AVA trekt, namelijk, «daarom, met
inachtneming van het welzijn van
dieren en het verlichten van de pijn,
tijdens en na de castratie van biggen
is CO2 anesthesie geen geschikte of
te adviseren methode»? Wat is uw
reactie hierop?

7
Herinnert u zich uw eerdere
opmerking «Het is niet ondenkbaar
dat verbeteringen mogelijk zijn.
Daarom zal deze zomer de dagelijkse
praktijk van gasverdoofd castreren
worden geëvalueerd en het Duitse

onderzoek nader worden
geanalyseerd. Naar verwachting kan
ik u begin deze herfst informeren
over de resultaten en de mogelijke
daaruit voortvloeiende acties»?3 Is
het waar dat de Animal Science
Group de evaluatie van verdoofd
castreren al heeft afgerond? Zo ja,
waarom stuurt u dit niet direct aan de
Kamer sturen? Wanneer stuurt u dit
wel naar de Kamer?

8
Heeft u inmiddels het Duits
onderzoek naar CO2-verdoving nader
geanalyseerd, waaruit blijkt de
biggen die voor het onderzoek
werden verdoofd, tot twintig keer
meer stresshormonen in hun bloed
hadden dan de biggen die
onverdoofd werden gecastreerd?
Kunt u de uitkomsten van deze
analyse aan de Kamer sturen?
Welke «voortvloeiende acties» heeft u
of gaat u nu ondernemen?

9
Deelt u de mening van prof. dr. Karl
Heinritzi, die als onderzoeker was
betrokken bij de studie, dat
CO2-verdoving dierenmishandeling
is?4

10
Deelt u de mening dat er vooruitgang
wordt gemaakt en dat steeds meer
het besef doordringt dat wij af
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moeten van het castreren van
varkens?

11
Bent u bereid snel over te gaan tot
een algeheel castratieverbod voor
biggetjes?

12
Kunt u uiteenzetten welke Duitse
supermarktketens castratie eisen?

13
Welke pogingen heeft u ondernomen
om in EU-verband te pleiten voor een
verbod op castratie en welke
resultaten heeft u tot nu toe daarmee
bereikt?

1 Boerderij 94 – no. 33, 19 mei 2009.
2 Antwoord op vragen van het lid Thieme
(vraagnummer 2009Z22695) d.d. 21 december
2009.
3 Kamerstuk 28 286, nr. 302.
4 http://www.tiergesundheitundmehr.de/
archiv/tum_0109/Tierges_0109_8_9.pdf

Mededeling

Mededeling van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen
25 januari 2010)

De vragen gesteld door het lid Van
Velzen (SP) over de toepassing van
de «pigsleeper» en het verdoofd
castreren van biggetjes, kunnen
helaas niet binnen de daarvoor
gestelde termijn beantwoord worden.
Eind januari zal ik uw Kamer
informeren over de resultaten van de
evaluatie verdoofd castreren in de
praktijk. Tevens zal ik dan de
betreffende vragen van het lid Van
Velzen beantwoorden.
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